

Partner Search Form

(注：此表必须用中英文双语填写)

Partner Search Form 江苏企业合作需求信息表

1. Company Details/公司详情

1.1 Organization Name/公司名称	
Full Name/全名	常茂生物化学工程股份有限公司 Changmao Biochemical Engineering Company Limited
Parent Organization/总公司	N/A
Type of Organization/公司类型	SME/中小企业 <input checked="" type="checkbox"/> Large company/大公司 <input checked="" type="checkbox"/> Other/其他 <input type="checkbox"/>

1.2 Organization Address/机构地址			
Street/街道	新北区长江北路 1228 号 No.1228, Changjiang Beilu, Xin Bei district,		
Zip or Postal Code/邮编	213034	City/城市	Changzhou

1.3 Contact Person Data/联系人信息			
Name/姓名	Bei Jing	Function/职务	Director
Direct phone Number and Mobile Number/直线电话或手机	025-85485848	E-mail/电子邮件	



1.4. Website/网址
http://www.cmbec.com/

1.5 Organization Background/公司背景			
Year Established/成立时间	1992		
No. of Employees/现有员工数	500+	No. of R&D Personnel/研发人员数	70
General Information/企业基本信息	<p>常茂生物化学工程股份有限公司成立于 1992 年，是江苏省高新技术企业，江苏省外商投资先进技术和双密集型企业，2002 年在香港创业板成功挂牌上市。公司上市后，通过融资扩大规模，实现了高速发展。2006 年，常茂收购了常州兰陵制药有限公司（简称“兰陵制药”），并投资 2000 万成立了上海常茂生物化学工程有限公司（简称“上海常茂”），2007 年，常茂收购了上海医学生命科学研究中心（简称“上医生命”），整合生产、研发、销售平台优势，常茂迈出了集团化经营战略步伐。</p> <p>公司将产品质量视为企业的生命。产品均符合美国食品化学药典、美国药典、英国药典等国际先进标准。我们制定了 L-苹果酸、DL-苹果酸、L(+)-酒石酸、富马酸国家标准。1996 年通过了 KOSHER、HALAL 认证。1998 年通过了 ISO 质量管理体系认证，2005 年通过 HACCP 认证，2006 年 L(+)-酒石酸通过了美国 FDA 的 GRAS 注册，L (+) -酒石酸、阿斯巴甜通过了 GMP 认证。</p> <p>Changmao Biochemical Engineering Company Limited ("The Company") was established in 1992.It is Jiangsu Hi-tech Enterprise,Jiangsu Foreign-invested Advanced Technology Enterpriseand Double-dense Enterprise.It was listed on HK GEM Stock Exchange in 2002,and has experienced rapid progress since then.In 2006 Changmao acquired Changzhou Lanling Pharmaceutical Production Company, Ltd. (Lanling Pharm)and invested 20million to establish Shanghai Changmao Biochemical Engineering Company Limited(Shanghai Changmao).In 2007 it acquired the Shanghai Medical Life Science Research Centre Limited (Shanghaimed CO.,LTD.).With advantage of Production,R&D and Marketing Changmao is taking its strategic step towards group-oriented development mode.</p>		



	<p>Changmao considers quality first and foremost and understands that it is the life blood of the company. Our production is made under GMP and all of our products meet the most demanding international quality standards including Food Chemicals Codex, U.S.Pharmacopoeia, and British Pharmacopoeia. We have established our own country's national standards of L-malic acid, DL-malic acid, L(+)-tartaric acid, and fumaric acid. Our products are HACCP, Star-K Kosher and HALAL certified, and we have been ISO certified since 1998. Our L(+) tartaric acid, made by our own unique process, has been affirmed GRAS by the FDA in America.</p>
<p>Core Business & Area of Expertise/主营业务和专业领域</p>	<p>公司专业生产、销售四碳系列高品质有机酸及其盐类食品添加剂。公司食品添加剂产品有 L-苹果酸、DL-苹果酸、L (+)-酒石酸、DL-酒石酸、富马酸、阿斯巴甜、L-丙氨酸、DL-酒石酸氢钾、L-酒石酸氢钾等，产能 30000 吨以上。产品主要应用于食品行业，亦可用于医药及化工等行业，70% 以上销往日本、欧洲、澳洲、美国及中东等国家和地区，在国际市场上享有较高的声誉，牌产品得到客户的广泛认可。</p> <p>Changmao produces C-4 series organic acids and its salts, including L-malic acid, DL-malic acid, L(+)-tartaric acid, DL-tartaric acid, fumaric acid, aspartame, L-alanine, DL-potassium bitartrate, and cream of tartar. Our annual producton volume exceeds 30,000 tons. Our products are widely used around the world in food, pharmaceutical and chemical industries with over 70% of our production exported to Japan, Europe, Australia, the United States and Middle East. We are well respected in international markets and our brand is well recognized by customers.</p>
<p>Main Products / Services/主营产品和服务</p>	<p>(See above)</p>
<p>Comments/其他说明</p>	



2. The Project/拟洽谈项目

2.1 Main Technological Area/项目所属技术领域

食品工业、食品添加剂、生物科技
Food industry / bio-technology

2.2 Description of the proposed joint commercially focused R&D project /简述拟联合研发的项目内容

1 万吨过氧化氢 (H₂O₂) 生产线
10,000 ton production line for H₂O₂

3. Potential Partner/Company/意向合作伙伴/公司

3.1 Main Characteristics and specific technological expertise /外方公司应具备的条件和专业领域

食品行业、生物科技、轻工
Food industry / bio-technology

3.2 What is the specific R&D contribution you are seeking /外方公司在项目合作中承担的工作

技术指导、技术支持，产线改造建设
Technology support, establish the new production line

3.3 Companies/Organisation you are already in contact

/是否已有联系单位

无



None

I hereby provide my consent to disclose this form to third parties in the process of identifying potential partners for the proposed project
为了寻找合作伙伴，我在表格中提及的内容可以对外公开。

Last Name/姓		First Name/名	
Signature/签名			

